
Protokół Nr LXXX/23

LXXX Sesji Rady Miasta Piły

która odbyła się 26 września 2023 r.

Centrum Konferencyjne Pilskiego TBS Sp. z o. o. w Pile, ul. Dąbrowskiego 8

(czas trwania godz.12.00 -15:00)

Ad 1.
Sprawy regulaminowe.

Przewodnicząca Rady Miasta stwierdziła, że jest quorum - pozwalające na podejmowanie

prawomocnych uchwał. Obecnych było 22 radnych. (nieobecny radny Krzysztof Zając)

Obrady LXXX sesji Rady Miasta Piły otworzyła Maria Kubica, Przewodnicząca Rady

Miasta Piły.

Przewodnicząca Rady odczytała tekst w sprawie obowiązku informacyjnego dotyczącego ochrony

danych osobowych „W związku z faktem, że podczas transmisji i utrwalania - za pomocą urządzeń

rejestrujących - obrazu i dźwięku obrad sesji Rady Miasta Piły ma miejsce przetwarzanie danych

osobowych osób uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych

danych ujawnionych przez rozmówców, uprzejmie informuję, że obowiązek informacyjny wobec tych

osób spełniany jest poprzez:

● wyemitowanie przed rozpoczęciem każdej sesji Rady Miasta Piły planszy z treścią informacji,

dotyczącej przetwarzania danych osobowych,

● wywieszenie treści informacji, dotyczącej przetwarzania danych osobowych na drzwiach

wejściowych lokalu, w którym odbywają się obrady sesji Rady Miasta Piły.

Poprosiła, aby każda osoba zainteresowana udziałem w obradach sesji Rady Miasta Piły zapoznała się

z treścią informacji”.

Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta powitała radnych. W imieniu swoim oraz pań i panów

radnych powitała przedstawicieli pilskich mediów i wszystkich państwa, którzy nas oglądali za ich

pośrednictwem.
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Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta zapytała czy są propozycje do dzisiejszego porządku

obrad.

Brak propozycji.

Porządek obrad.

1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy

LXXV a LXXX sesją Rady Miasta Piły - druk nr 1135.

3. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza

z wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 20 maja 2023 r. do 10 września 2023 r.

- druk nr 1134.

4. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych

i ustalenia ich przebiegu - druk nr 1137.

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz najemcy pierwszeństwa

w nabyciu budynku użytkowego (garażu) - druk nr 1138.

6. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz najemcy pierwszeństwa

w nabyciu lokalu użytkowego wraz z udziałem w nieruchomościach wspólnych

- druk nr 1139.

7. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,

które pozostawia się bez dalszego biegu - druk nr 1140.

8. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,

które pozostawia się bez dalszego biegu - druk nr 1141.

9. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,

które pozostawia się bez dalszego biegu - druk nr 1142.

10. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach

2024 - 2027 - druk nr 1143.

11. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przekazania skargi według właściwości

- druk nr 1144.

12. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przekazania wniosku według właściwości

- druk nr 1145.
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13. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk nr 1136.

14. Wolne głosy, wnioski i informacje.

15. Zamknięcie obrad.

Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Zdzisławę Karpińską

- wiceprzewodniczącą Rady Miasta o odczytanie informacji w sprawie protokołu z LXXV sesji Rady

Miasta Piły.

Zdzisława Karpińska - wiceprzewodnicząca Rady Miasta odczytała informację w sprawie protokołu

z LXXV sesji Rady Miasta Piły i postawiła wniosek o przyjęcie protokołu z LXXV sesji Rady Miasta

Piły bez odczytania.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:03:05 do 00:06:59

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poddała

pod głosowanie wniosek Zdzisławy Karpińskiej - wiceprzewodniczącej Rady Miasta o przyjęcie

protokołu z LXXV sesji Rady Miasta bez odczytania.

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania: 22 głosów „za” (głosowało 22 radnych)

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Zdzisławę Karpińską

- wiceprzewodniczącą Rady Miasta o odczytanie informacji w sprawie protokołu z LXXVI sesji

Rady Miasta Piły.

Zdzisława Karpińska - wiceprzewodnicząca Rady Miasta odczytała informację w sprawie protokołu

z LXXVI sesji Rady Miasta Piły i postawiła wniosek o przyjęcie protokołu z LXXVI sesji Rady Miasta

Piły bez odczytania.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:08:23 do 00:10:49

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poddała

pod głosowanie wniosek Zdzisławy Karpińskiej - wiceprzewodniczącej Rady Miasta o przyjęcie

protokołu z LXXVI sesji Rady Miasta bez odczytania.

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania: 22 głosów „za” (głosowało 22 radnych)
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Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Zdzisławę Karpińską

- wiceprzewodniczącą Rady Miasta o odczytanie informacji w sprawie protokołu z LXXVII sesji

Rady Miasta Piły.

Zdzisława Karpińska - wiceprzewodnicząca Rady Miasta odczytała informację w sprawie protokołu

z LXXVII sesji Rady Miasta Piły i postawiła wniosek o przyjęcie protokołu z LXXVII sesji Rady

Miasta Piły bez odczytania.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:12:01 do 00:13:22

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poddała

pod głosowanie wniosek Zdzisławy Karpińskiej - wiceprzewodniczącej Rady Miasta o przyjęcie

protokołu z LXXVII sesji Rady Miasta bez odczytania.

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania: 22 głosów „za” (głosowało 22 radnych)

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Zdzisławę Karpińską

- wiceprzewodniczącą Rady Miasta o odczytanie informacji w sprawie protokołu z LXXVIII sesji

Rady Miasta Piły.

Zdzisława Karpińska - wiceprzewodnicząca Rady Miasta odczytała informację w sprawie protokołu

z LXXVIII sesji Rady Miasta Piły i postawiła wniosek o przyjęcie protokołu z LXXVIII sesji Rady

Miasta Piły bez odczytania.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:15:36 do 00:18:14

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poddała

pod głosowanie wniosek Zdzisławy Karpińskiej - wiceprzewodniczącej Rady Miasta o przyjęcie

protokołu z LXXVIII sesji Rady Miasta bez odczytania.

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania: 22 głosów „za” (głosowało 22 radnych)

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Zdzisławę Karpińską

- wiceprzewodniczącą Rady Miasta o odczytanie informacji w sprawie protokołu z LXXIX sesji

Rady Miasta Piły.

Zdzisława Karpińska - wiceprzewodnicząca Rady Miasta odczytała informację w sprawie protokołu

z LXXIX sesji Rady Miasta Piły i postawiła wniosek o przyjęcie protokołu z LXXIX sesji Rady Miasta

Piły bez odczytania.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:19:33 do 00:21:29

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poddała

pod głosowanie wniosek Zdzisławy Karpińskiej - wiceprzewodniczącej Rady Miasta o przyjęcie

protokołu z LXXIX sesji Rady Miasta bez odczytania.

Rada przyjęła wniosek wynikiem głosowania: 22 głosów „za” (głosowało 22 radnych)

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.2

Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy LXXV

a LXXX sesją Rady Miasta Piły.

Radni nie zadawali pytań.

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.3

Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania

uchwał Rady Miasta Piły od 20 maja 2023 r. do 10 września 2023 r.

Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta zapytała, czy radni mają pytania do przedstawionego

sprawozdania?

Radna Emilia Piechocka zabrała głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:23:58 do 00:24:13
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Dr Piotr Głowski - Prezydent Miasta Piły zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:24:36 do 00:25:05

Radna Emilia Piechocka zabrała głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:25:21 do 00:25:27

Dr Piotr Głowski - Prezydent Miasta Piły zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:25:31 do 00:25:43

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.3

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich

przebiegu.

Projekt uchwały, w imieniu Prezydenta na komisji przedstawił Miron Tadych - dyrektor Zarządu

Dróg i Zieleni w Pile.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła o przedstawienie projektu uchwały Mirona

Tadycha - dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni w Pile.

Miron Tadych - dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Pile przedstawił projekt uchwały.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:26:21 do 00:27:40

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Marka Andruszkiewicza,

przewodniczącego Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Marek Andruszkiewicz - przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt większością głosów.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:27:49 do 00:28:06

Radny Zbigniew Pyziak zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:28:17 do 00:29:10
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Miron Tadych - dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Pile zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:29:21 do 00:30:07

Radni nie zadawali pytań.

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt

uchwały.

Rada podjęła uchwałę z wynikiem głosowania: 22 głosów „za”, (głosowało 22 radnych)

Uchwała nr LXXX/813/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.5

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz najemcy pierwszeństwa w nabyciu

budynku użytkowego (garażu).

Projekt uchwały, w imieniu Prezydenta na komisji przedstawiła Monika Łukomska - dyrektor

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła o przedstawienie projektu uchwały Monikę

Łukomską - dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Monika Łukomska - dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt

uchwały.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:31:37 do 00:32:14

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Marka Andruszkiewicza,

przewodniczącego Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Marek Andruszkiewicz - przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt większością głosów.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:32:22 do 00:32:45
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Radni nie zadawali pytań.

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt

uchwały.

Rada podjęła uchwałę z wynikiem głosowania: 22 głosów „za”, (głosowało 22 radnych)

Uchwała nr LXXX/814/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Dr Piotr Głowski - Prezydent Miasta Piły zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:35:42 do 00:36:26

Ad.6

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz najemcy pierwszeństwa w nabyciu

lokalu użytkowego wraz z udziałem w nieruchomościach wspólnych.

Projekt uchwały, w imieniu Prezydenta na komisji przedstawiła Monika Łukomska - dyrektor

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła o przedstawienie projektu uchwały Monikę

Łukomską - dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Monika Łukomska - dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt

uchwały.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:36:50 do 00:37:34

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Marka Andruszkiewicza,

przewodniczącego Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Marek Andruszkiewicz - przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt większością głosów.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:37:41 do 00:38:17

Radni nie zadawali pytań.
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt

uchwały.

Rada podjęła uchwałę z wynikiem głosowania: 22 głosów „za”,(głosowało 22 radnych)

Uchwała nr LXXX/815/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.7

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się

bez dalszego biegu.

Projekt uchwały, na komisji przedstawiła Kama Frąckowska-Pilarska - Przewodnicząca Zespołu

do wyboru ławników.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła o przedstawienie projektu uchwały Kamę

Frąckowską-Pilarską - Przewodniczącą Zespołu do wyboru ławników.

Kama Frąckowska-Pilarska - Przewodnicząca Zespołu do wyboru ławników przedstawiła projekt

uchwały.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:39:49 do 00:41:39

Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Lucjana Szutkowskiego, przewodniczącego

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Lucjan Szutkowski - przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:41:59 do 00:42:24

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Marka Andruszkiewicza, przewodniczącego

Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Marek Andruszkiewicz - przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:42:31 do 00:43:06
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Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Teresę Kasior wiceprzewodniczącą

Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Teresa Kasior wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych poinformowała, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie 8 głosów „za”.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:43:33 do 00:43:40

Radni nie zadawali pytań.

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt

uchwały.

Rada podjęła uchwałę z wynikiem głosowania: 22 głosów „za” (głosowało 22 radnych)

Uchwała nr LXXX/816/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.8

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się

bez dalszego biegu.

Projekt uchwały, na komisji przedstawiła Kama Frąckowska-Pilarska - Przewodnicząca Zespołu

do wyboru ławników.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła o przedstawienie projektu uchwały Kamę

Frąckowską-Pilarską - Przewodniczącą Zespołu do wyboru ławników.

Kama Frąckowska-Pilarska - Przewodnicząca Zespołu do wyboru ławników przedstawiła projekt

uchwały.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:45:17 do 00:46:46

Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Lucjana Szutkowskiego, przewodniczącego

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Lucjan Szutkowski - przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.
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Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:46:54 do 00:47:12

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Marka Andruszkiewicza, przewodniczącego

Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Marek Andruszkiewicz - przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:47:18 do 00:47:32

Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Teresę Kasior wiceprzewodniczącą

Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Teresa Kasior wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych poinformowała, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie 8 głosów „za”.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:47:46 do 00:48:01

Radni nie zadawali pytań.

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt

uchwały.

Rada podjęła uchwałę z wynikiem głosowania: 22 głosów „za”, (głosowało 22 radnych)

Uchwała nr LXXX/817/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 9.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się

bez dalszego biegu.

Projekt uchwały, na komisji przedstawiła Kama Frąckowska-Pilarska - Przewodnicząca Zespołu

do wyboru ławników.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła o przedstawienie projektu uchwały Kamę

Frąckowską-Pilarską - Przewodniczącą Zespołu do wyboru ławników.
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Kama Frąckowska-Pilarska - Przewodnicząca Zespołu do wyboru ławników przedstawiła projekt

uchwały.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:49:27 do 00:50:34

Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Lucjana Szutkowskiego, przewodniczącego

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Lucjan Szutkowski - przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:50:43 do 00:51:06

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Marka Andruszkiewicza, przewodniczącego

Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Marek Andruszkiewicz - przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednomyślnie.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:51:12 do 00:51:28

Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Teresę Kasior wiceprzewodniczącą

Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Teresa Kasior wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych poinformowała, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie 8 głosów „za”.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:51:34 do 00:51:45

Radna Maria Miler zabrała głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:51:54 do 00:52:13

Kama Frąckowska-Pilarska - Przewodnicząca Zespołu do wyboru ławników zabrała głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:52:18 do 00:52:58

Radna Maria Miler zabrała głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:53:02 do 00:53:23
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Kama Frąckowska-Pilarska - Przewodnicząca Zespołu do wyboru ławników zabrała głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:53:26 do 00:53:42

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt

uchwały.

Rada podjęła uchwałę z wynikiem głosowania: 21 głosów „za”, (głosowało 21 radnych)

Uchwała nr LXXX/818/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 10.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2024 - 2027.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Kamę Frąckowską-Pilarską

- Przewodniczącą Zespołu do wyboru ławników o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Kama Frąckowska-Pilarska - Przewodnicząca Zespołu do wyboru ławników przedstawiła opinię

w tej sprawie.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:55:15 do 00:53

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Marka Andruszkiewicza, przewodniczącego

Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Marek Andruszkiewicz - przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednomyślnie pozytywnie.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:59:01 do 00:59:11

Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Lucjana Szutkowskiego, przewodniczącego

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Lucjan Szutkowski - przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:59:18 do 00:59:27

Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Teresę Kasior wiceprzewodniczącą

13



Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Teresa Kasior wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych poinformowała, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie 8 głosów „za”.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:59:32 do 00:59:42

Radni nie zadawali pytań.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że zgodnie ze Statutem Miasta Piły w

głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą kart ostemplowanych pieczęcią Rady, przy czym

każdorazowo Rada ustala sposób głosowania, a samo głosowanie przeprowadza wybrana z grona Rady

Komisja Skrutacyjna z wyłonionym spośród siebie przewodniczącym.

Komisja Skrutacyjna przed przystąpieniem do głosowania objaśnia sposób głosowania

i przeprowadza je, wyczytując kolejno radnych z listy obecności.

Kart do głosowania nie może być więcej niż radnych obecnych na sali.

Po przeliczeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytuje protokół, podając wynik

głosowania.

Karty z oddanymi głosami i protokół głosowania stanowią załącznik do protokołu sesji.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła o przegłosowanie przedstawionego, zgodnego

ze Statutem Miasta Piły sposobu głosowania.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:01:03 do 00:00:00

Rada przyjęła wniosek jednogłośnie: 21 głosy „za”

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta zawnioskowała, aby Komisja Skrutacyjna liczyła 3

członków. Zapytała czy są inne wnioski.

W związku z brakiem wniosków Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek.

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie

wniosek.

Rada przyjęła wniosek jednogłośnie: 22 głosy „za”
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Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta złożyła wniosek, aby w skład Komisji Skrutacyjnej,

weszli radni, którzy tę funkcję pełnili:

Radny Marek Toboła czy wyraża zgodę? Tak wyraził zgodę.

Radna Magdalena Pabich, czy wyraża zgodę? Tak wyraziła zgodę.

Radny Tomasz Słoboda, czy wyraża zgodę? Tak wyraził zgodę.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta postawiła wniosek o zamknięcie listy kandydatów.

Rada przyjęła wniosek jednogłośnie: 22 głosy „za”

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta Piły poddała pod głosowanie kandydata, który jako

pierwszy został zgłoszony jako członek Komisji Skrutacyjnej.

Rada przyjęła wniosek jednogłośnie: 21 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący się”.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta Piły poddała pod głosowanie kandydatki, która jako

druga została zgłoszona jako członek Komisji Skrutacyjnej.

Rada przyjęła wniosek jednogłośnie: 21 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący się”.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta Piły poddała pod głosowanie kandydata, który jako

trzeci został zgłoszony jako członek Komisji Skrutacyjnej.

Rada przyjęła wniosek jednogłośnie: 21 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący się”.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta Piły poprosiła Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do

pracy, wyłonienie spośród siebie przewodniczącego oraz zarządziła przerwę.
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PRZERWAWOBRADACH

—--------------------------

WZNOWIENIE OBRAD

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej

o przedstawienie zasad głosowania i przeprowadzenie głosowania w sprawie wyboru ławników na

kadencję w latach 2024 - 2027 wyczytując kolejno radnych z listy obecności.

Marek Toboła Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:14:05 do 01:15:24

Radna Magdalena Pabich zabrała głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:15:33 do 01:30:24

Marek Toboła Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:31:10 do 01:31:26

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta zarządziła przerwę do czasu powrotu Komisji

Skrutacyjnej.

PRZERWAWOBRADACH

—--------------------------

WZNOWIENIE OBRAD

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o

odczytanie protokołu.

Marek Toboła Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:32:10 do 01:32:21
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Radna Magdalena Pabich zabrała głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:32:28 do 01:42:10

Marek Toboła Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:42:21 do 01:42:33

Radni nie zadawali pytań.

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt

uchwały.

Rada podjęła uchwałę z wynikiem głosowania: 22 głosów „za”, (głosowało 22 radnych)

Uchwała nr LXXX/819/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

1:48:29

Ad 11

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przekazania skargi według właściwości..

Projekt uchwały przedstawiła na komisji Wioletta Stalęga - przewodnicząca Komisji Skarg

Wniosków i Petycji.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Wiolettę Stalęgę - przewodniczącą Komisji

Skarg, Wniosków i Petycji o przybliżenie uchwały.

Wioletta Stalęga - przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła projekt

uchwały.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:48:46 do 01:51:23

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Marka Andruszkiewicza,

przewodniczącego Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Marek Andruszkiewicz - przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt jednomyślnie.
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Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:51:34 do 01:51:48

Radny Tomasz Słoboda zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:51:59 do 01:52:16

Wioletta Stalęga - przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji zabrała głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:52:19 do 01:52:47

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt

uchwały.

Rada podjęła uchwałę z wynikiem głosowania: 22 głosów „za”, (głosowało 22 radnych)

Uchwała nr LXXX/820/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 12

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przekazania wniosku według właściwości.

Projekt uchwały przedstawiła na komisji Wioletta Stalęga - przewodnicząca Komisji Skarg

Wniosków i Petycji.

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Wiolettę Stalęgę - przewodniczącą Komisji

Skarg, Wniosków i Petycji o przybliżenie uchwały.

Wioletta Stalęga - przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła projekt

uchwały.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:54:13 do 01:57:18

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Marka Andruszkiewicza,

przewodniczącego Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie.

Marek Andruszkiewicz - przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt jednomyślnie.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:57:26 do 01:57:48
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Radny Grzegorz Płachta zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:58:04 do 02:01:06

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt

uchwały.

Rada podjęła uchwałę z wynikiem głosowania: 22 głosów „za”, (głosowało 22 radnych)

Uchwała nr LXXX/821/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 13

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań..

Radni nie zadawali pytań.

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 14

Wolne głosy, wnioski i informacje.

Radna Maria Miler zabrała głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:03:49 do 02:06:25

Lucjan Szutkowski - przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:07:14 do 02:08:26

Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta zabrała głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:09:14 do 02:10:50

Radny Marek Toboła zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:11:02 do 02:12:11

Radny Tomasz Jopek zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:12:28 do 02:13:08
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Radny Tomasz Słoboda zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:13:14 do 02:13:48

Krzysztof Szewc - zastępca Prezydenta Miasta Piły zabrał głos.

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:14:00 do 02:17:39

Ad. 15

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Maria Kubica, przewodnicząca Rady Miasta Piły

zakończyła obrady LXXX sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła Przewodnicząca Rady Miasta

/-/ Edyta Wasielewska /-/ Maria Kubica
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